



内蒙古浑善达克地区黑线仓鼠的食性及其动态

彭真^{1,2}, 王勇¹, 范尊龙^{1,2}, 李亚衡^{1,2}, 徐云虎³, 贺兵³, 王玉梅⁴, 赵景瑞⁵

1 中国科学院亚热带农业生态研究所, 亚热带农业生态过程重点实验室, 湖南 长沙 410125;

2 中国科学院大学, 北京 100049;

3 内蒙古锡林郭勒盟镶黄旗草原工作站;

4 内蒙古锡林郭勒盟太仆寺旗气象局;

5 内蒙古锡林郭勒盟太仆寺旗土壤肥料工作站

Food consumption of striped hamster (*Cricetulus barabensis*) and its dynamic changes in Hunshandake sandy land of Inner Mongolia, China

PENG Zhen^{1,2}, WANG Yong¹, FAN Zun-long^{1,2}, LI Ya-heng^{1,2}, XU Yun-hu³, HE Bing³, WANG Yu-mei⁴, ZHAO Jing-rui⁵

1 Key Laboratory for Agro-Ecological Processes in Subtropical Region, Institute of Subtropical Agriculture, Chinese Academy of Sciences, Changsha 410125, Hunan Province, China;

2 University of Chinese Academy of Sciences, Beijing 100049, China;

3 Xianghuangqi Research Station of Grassland;

4 Taipusi Banner Meteorological Bureau, Inner Mongolia Taipusi Banner;

5 Taipusi Banner Agency for Soil and Fertilizer, Inner Mongolia Taipusi Banner

[摘要](#)

[图/表](#)

[参考文献](#)

[相关文章 \(15\)](#)

版权所有 © 《中国媒介生物学及控制杂志》编辑部

地址: 北京昌平流字五号 电话: 010-58900731 Email: bingmei@icdc.cn

本系统由北京玛格泰克科技发展有限公司设计开发 技术支持: support@magtech.com.cn

京ICP备11024750号-10